

Title (en)

Device for tiltable fastening of an element.

Title (de)

Halterung zur schwenkbaren Befestigung eines Elementes.

Title (fr)

Attache à montage pivotant sur un élément quelconque.

Publication

EP 0679783 A1 19951102 (FR)

Application

EP 95400884 A 19950420

Priority

FR 9405266 A 19940429

Abstract (en)

The bracket consists of a pivoted base (1) with side wings (3) extending at right angles to it and notched to receive a rod. The base also has a branch (5) extending from and folded under it, and both the base and branch are slightly curved in shape, forming a U to engage with another component of the mechanism. The two side wings are joined by a third wing (10) which is bent up from the base at right angles to the first two and has its opposite ends (12) folded over and made with a notch (13) to match the notches (14) in the side wings. The notches in the third wing's ends have projecting tips (16) to hold the rod in place. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un attache à montage pivotant sur un élément quelconque. Cette attache comprend essentiellement une embase bombée (1), une branche (5) à extrémité bombée (9) repliée sous l'embase (1), deux ailes opposées (3) formant un étrier s'étendant du côté opposé à la branche (5) et une troisième aile (10) susceptible de se déplacer élastiquement entre les ailes (3) et comportant des échancrures (13) coopérant avec des échancrures (14) sur les ailes opposées (3) de façon à permettre le clippage et la capture d'une pièce quelconque sur l'attache (1) montée à pivotement par sa partie en U définie par l'embase (1) et la branche (5) sur un élément quelconque. Cette attache permet par exemple de relier une tige à un levier de commande d'un mécanisme d'ouverture et de fermeture de porte. <IMAGE>

IPC 1-7

E05B 65/20; F16B 2/20

IPC 8 full level

E05B 65/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 79/12 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] WO 8203650 A1 19821028 - NISSAN MOTOR [JP], et al
- [A] DE 3007690 A1 19800904 - ITW LTD

Cited by

EP2913464A4; US10533349B2

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0679783 A1 19951102; EP 0679783 B1 19980930; DE 69505040 D1 19981105; DE 69505040 T2 19990520; ES 2124506 T3 19990201; FR 2719345 A1 19951103; FR 2719345 B1 19960621

DOCDB simple family (application)

EP 95400884 A 19950420; DE 69505040 T 19950420; ES 95400884 T 19950420; FR 9405266 A 19940429